
Interpellation från Christopher Lagerqvist (M) om tryggheten på 

Uppsalas skolor 

En lugn och trygg arbetsmiljö för elever och skolpersonal är av yttersta vikt för att skolan ska 

bedriva undervisning och för att eleverna ska kunna ta till sig ny kunskap. 

Den 15 februari skedde ytterligare en allvarlig incident vid en av Uppsalas grundskolor där en 

elev utsattes för mordförsök.  

 

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsnämndens ordförande Eva Christiernin (S):  

• Vilka konkreta åtgärder vidtas för att skolan i Uppsala ska bli säker igen så att 

elevernas studiero kan säkerställas? 

 

Christopher Lagerqvist (M) 

2024-02-15 

 


